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محمد باقر بهشتی تاکید کرد:

ضرورت رفع محدودیت برداشت اعتبارات پروژه خط یک قطار شهری تبریز

عضو شورای اسلامی شهر تبریز تسریع در عملیات عمرانی قطار شهری تبریز را ضروری دانست و گفت: بایدمحدودیت

برداشت اعتبارات برای پروژه خط یک قطار شهری رفع شود.

محمد باقر بهشتی در حاشیه بازدید اعضای شورا و شهردار تبریز از پروژه قطار شهری تبریزافزود: امروز به اتفاق مدیران قطار شهری از فاز سه خط یک بازدید داشتیم و خوشبختانه

شاهد پیشرفت کارها هستیم.

وی ادامه داد: پروژه قطار شهری از سال ۸۱ آغاز شده است و متاسفانه این پروژه سال هاست که به اتمام نرسیده است اما در طول یک سال گذشته خوشبختانه شاهد پیشرفت و

سرعت کار در این مجموعه هستیم.

وی ادامه داد: قطار شهری پیشرفت قابل توجهی داشته است و انتظار ما سرعت بخشی بیشتر است و شورا و شهرداری تمام امکانات مالی را در اختیار سازمان قطار شهری قرار می

دهد.

بهشتی افزود: تخصیص اعتبار به این پروژه آغاز شده است و محدودیت برداشت از اعتبارات نیز بدون شک با تعامل شورا و شهرداری رفع شدنی است.
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